
Sprawozdanie za okres między sesjami: 
V w dn. 18.11.2024 r. do VI w dn. 16.12.2024 r. 

 

1. W dn. 20 listopada uczestniczyłem wraz Prezesem KGK Sp. z o.o. Waldemarem Czają 
w Konferencji „Praktyczne aspekty organizacji i funkcjonowania spółdzielni 
energetycznych” w Lądku Zdrój, zorganizowanej przez Gminę Lądek-Zdrój i Lądecką 
Spółdzielnię Energetyczną, przy współpracy z Krajowym Ośrodkiem Wsparcia Rolnictwa, 
firmami Tauron Sprzedaż, Energynat i PERSEM. 

2. W dn. 21 listopada uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Związku Powiatowo-
Gminnego „Jedź z Nami” w Strzelcach Opolskich. Na spotkaniu zapoznaliśmy się 
z bieżącymi sprawozdaniami Związku i jego sytuacją finansową oraz z realizacją 
inwestycji, polegającej na zakupie 3 autobusów elektrycznych. 

3. W dniu 27 listopada uczestniczyłem w konferencji pn. „Podsumowanie wdrażania 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 oraz inauguracja wdrażania 
Planu Strategicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej na lata 2023-2027 w województwie 
opolskim”. 

4. W dniu 1 grudnia odbył się w Kolonowskiem tradycyjny Jarmark Bożonarodzeniowy. 
W ramach jarmarku można było skorzystać ze stoisk lokalnych wystawców, warsztatów 
zdobienia pierników czy usług fotobudki. Byli również szczudlarze, świąteczna 
gastronomia oraz degustacja produktów regionalnych z czeskiej gminy partnerskiej. Na 
scenie wystąpili: Orkiestra Dęta „Colonnowska”, Studio Piosenki, dzieci z przedszkola 
i szkoły, Śpiewające Saksofony, a imprezę zakończył Teatr Ognia MANTIKORA. 

5. W dniu 3 grudnia Zastępca Burmistrza Kolonowskiego, Konrad Wacławczyk, uczestniczył 
w Walnym Zebraniu LGD Kraina Dinozaurów, w którym wzięli udział również grantobiorcy 
Działaj Lokalnie 2024. W trakcie spotkania zaprezentowane zostały: 

a) inicjatywy realizowane w ramach grantów Działaj Lokalnie 2024, 
b) cele i przedsięwzięcia w ramach nowej LSR 2023-2027, jak również 
c) podjęto uchwałę w sprawie zmiany składek członkowskich. 

6. W dniu 4 grudnia odbyło się spotkanie Śląskiego Stowarzyszenia Samorządowego 
na terenie naszej gminy. W spotkaniu uczestniczyło 30 samorządowców z Województwa 
Opolskiego.  

7. W dniu 6 grudnia uczestniczyłem w Zgromadzeniu Związku Powiatowo-Gminnego „Jedź z 
nami”. W czasie posiedzenie zostały uchwalone: 

a) Budżet na rok 2025, 
b) Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2025-2028, 
c) Składka członkowska na rok 2025 r., 
d) Zmiana Zasady polityki taryfowej oraz ustalenia opłat za przejazdy w przewozach 

publicznym transportem zbiorowym. 
8. W niedzielę, 8 grudnia, Zastępca Burmistrza Kolonowskiego, Konrad Wacławczyk 

uczestniczył w spotkaniu adwentowym, zorganizowanym przez DFK Staniszcze Małe. 
Spotkanie to odbyło się radosnej atmosferze, bo właśnie radosne oczekiwanie powinno 
wypełniać cały okres adwentu, który teraz przeżywamy. 

9. Również w niedzielę 8 grudnia, w kościele parafialnym pw. św. Karola Boromeusza w 
Staniszczach Wielkich, miał miejsce pierwszy koncert w ramach tegorocznych 
Staniszczańskich Wieczorów Muzyki Adwentowej. Zgromadzona publiczność miała 
możliwość wysłuchania koncertu w wykonaniu Michała Kocota - organy oraz Martyny 
Magosz – skrzypce. 

10. 10 grudnia Zastępca Burmistrza Kolonowskiego, Konrad Wacławczyk, uczestniczył 
w spotkaniu adwentowym, organizowanym przez członków Polskiego Związku Emerytów, 
Rencistów i Inwalidów, koło Kolonowskie. Emeryci w adwentowej atmosferze podsumowali 
mijający rok. Czas adwentu sprzyja takim spotkaniom, a wielkie dzięki należą się 
organizatorom, którzy dokładają wszelkich starań, aby takie spotkania się odbywały. Nie 
zabrakło gwarnych rozmów, wspólnych śpiewów, no i - oczywiście - wizyty prawdziwego 
św. Mikołaja. 



11. W dniach 9-10 grudnia uczestniczyłem w IV Konferencji Naukowej „Mniejszości narodowe, 
etniczne i językowe w Polsce na tle europejskim” na Uniwersytecie w Białymstoku, która 
odbyła się pod Patronatem Marszałka Sejmu, Szymona Hołowni. Konferencja 
podsumowywała sposób wdrażania ustawy w związku z 20. rocznicą uchwalenia 
przepisów tej ustawy. 

12. W dniu 12 grudnia miał miejsce odbiór „Remontu urządzeń na placu zabaw” przy PSP Nr 1 
w Kolonowskiem. Remont przeprowadziła firma PBM System. Wszystkie elementy 
zniszczone zostały wymienione na nowe. Nie stwierdzono żadnych uchybień, mogących 
mieć wpływ na bezpieczeństwo korzystających z placu zabaw dzieci.   

13. W dniu 12 grudnia uczestniczyłem w Zgromadzeniu członków Strzeleckiego Klastra 
Energetycznego. Na posiedzeniu podjęto uchwałę o zakończeniu współpracy 
z koordynatorem klastra, tj. firmą Doeko oraz wybrano firmę Energynat z Warszawy na 
nowego koordynatora klastra. 
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